
kí comunitat de Santa Eulália, que m'ha vist néixer i créixer en la fe, m'ha donat i 
espero que em continuarci donant. Moites grcicies a la meva familia, a la parroquia, ais 
animadors de catequesi, de confirmació i de RdV, ais Companys dels diferents grups i 
moviments en qué participo o he participât, als preveres que m 'acompanyen o m 'han 
acompanyat. " 

De la mateixa manera, un altre canvi és que tindrem la presència de Mn. Gaietà 
Casacuberta i Franco. Esperem que per molts anys. En aquests mesos de final d'any, 
s'ha instal-lat a la rectoría de Sta. Eulália, on viurà a partir d'ara. Com ja sabeu, fa uns 
tres anys que va coMaborant amb nosaltres, especialment en les celebracions de 
l'Eucaristia dels diumenges, però ara serà molt diferent, ja que durant tot l'any, sempre 
hi haurà la presència d'un sacerdot. El nostre Bisbe Ricard Maria Caries, per aquest 
motiu, l'ha nomenat vicari de la nostra Parroquia, de la mateixa manera que de St. Julia 
de Lliçà d'Amunt. 

Una cosa curiosa és que ell té uns lligams amb el nostre pöble, per diferents motius. 
El primer seria que una de les seves àvies va néixer a Can Cabot de la Sagrera, i es deia 
Barbany; i el segon, que un cunyat seu era un dels propietaris de la fábrica que, amb el 
mateix nom, tenim com local social del nostre ajuntament. Per això té una il-lusió de 
ser mes present cada dia en la vida comunitària i del nostre pöble. 

Cal dir que ell continuará portant les diferents tasques que el Sr. Arquebisbe de 
Barcelona li té encomanades, aqüestes son: Conseil Presbiteral, Delegació de Pastoral 
Obrera, Consiliari de Professionals. I continuará portant, diferents grups de JOC i ACO 
del Vallès Oriental. També parficipa en la pastoral de la presó. 

Alguns, llavors, m'han dit que si un servidor vostre, ja no vindria més. He de dir 
que tot al contrari, continuaré amb les mateixes responsabilitats que fins ara tenia, amb 
eis serveis que feia i continuaré, com he fet durant aquests anys, vivint la meitat de l'any 
entre vosaltres. 

Tot això significara unes millores, i potser algún canvi - c o m pot ser l'hora de 
despatx-, però això ja ho anirem comunicant. 

Einalment deixeu-me dir-vos que al final d'aquest any, pagarem ja el deute que hi 
havia per la restauració de la façana de l'Església. Per aquest motiu, m'agradaria agrair-
vos la vostra generosa coi-laboració en aquest projecte que, com ja sabeu, va pujar molt 
més del pressupost inicial. Però també les necessitats ens porten a continuar fent petites 
obres, com ara será la divisió de la "Sala de Mn. Manel", en tant que necessitem tres 
sales més de reunions per atendre a diferents grups d'infants, joves i pares. Potser 
aquesta també és una bona noticia. 

Mn. Jordi Maria 
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